

2020 TNA TNL INCA 台灣區靜態競賽 美甲規則

01 INCA INBOX

Any inbox work that has already presented before in any competitions are not allowed.

Acrylic Hand Painted Nail Art

Contestant who did not follow the rules will be disqualified.

1. Theme is free.
2. There is no decoration on the tips box background.
3. Tip box background is white paper (W: 14.5cm, L: 10.5cm, H: 2cm)
4. The height of the tip box should be less than 2 cm.
5. Shape are available in square, round or oval.
6. Five nail tips in one complete set, different tips size is required.
7. Not allow to create own tip (only nail tips sold can be used).
8. Tip length is no longer than 9cm, side is no wider than 2cm.
9. Each nail tip are not connected with each other, must be remain individual.
10. Design using Acrylic Paint only.
11. The art box is prepared by participants (Art tip box is not provided by the Organizer).

JUDGING CATEGORIES :

1	Originality	4	Combination	7	Design	10	Overall Impression
2	Color	5	Complexity	8	Diffi		
3	Visual Interest	6	Workmanship	9	Detail		

01 INCA 靜態顏料彩繪

靜態作品若已參加過其他競賽，不論得獎與否
經查屬實一律取消參賽資格

違反規定者不予計分，成績以零分計

1. 無主題限制。
2. 盒子上不能有任何文字或記號.必須在盒子底部背面寫上選手編號，姓名，組別。
3. 底紙必須為白紙(寬14.5公分,長:10.5公分,高:2公分)。
4. 盒子高度應小於2公分。
5. 甲片形狀可使用方形、圓形或橢圓形。
6. 五片甲片,不能使用相同大小的甲片,應該各自不同大小。
7. 不可自行製作甲片(必須使用市售甲片的大小)。
8. 甲片長度不超過9公分，寬度不超過2公分。
9. 每片甲片都不可連接在一起。
10. 只可使用壓克力顏料設計。
11. 請參賽者自備盒子(主辦單位不提供盒子)

評分項目：

1	原創性	4	組合	7	設計清晰度	10	整體完成度
2	色彩	5	複雜度	8	技巧		
3	視覺感	6	精細度	9	細緻度		

2020 TNA TNL INCA 台灣區靜態競賽 美甲規則

02 INCA INBOX Gel Hand Painted Nail Art

Any inbox work that has already presented before in any competitions are not allowed.

Contestant who did not follow the rules will be disqualified.

1. Theme is free.
2. There is no decoration on the tips box background.
3. Tip box background is white paper (W: 14.5cm, L: 10.5cm, H: 2cm)
4. The height of the tip box should be less than 2 cm.
5. Shape are available in square, round or oval.
6. Five nail tips in one complete set, different tips size is required.
7. Not allow to create own tip (only nail tips sold can be used).
8. Tip length is no longer than 9cm, side is no wider than 2cm.
9. Each nail tip are not connected with each other, must be remain individual.
10. Design using Gel Paint only.
11. The art box is prepared by participants (Art tip box is not provided by the Organizer).

JUDGING CATEGORIES :

1	Originality	4	Combination	7	Design Clarity	10	Overall Impression
2	Color	5	Complexity	8	Diffi		
3	Visual Interest	6	Workmanship	9	Detail		

02 INCA 靜態凝膠彩繪

靜態作品若已參加過其他競賽，不論得獎與否
經查屬實一律取消參賽資格

違反規定者不予計分，成績以零分計

1. 無主題限制。
2. 盒子上不能有任何文字或記號.必須在盒子底部背面寫上選手編號，姓名，組別。
3. 底紙必須為白紙 (寬14.5公分,長:10.5公分,高:2公分)。
4. 盒子高度應小於2公分。
5. 甲片形狀可使用方形、圓形或橢圓形。
6. 五片甲片,不能使用相同大小的甲片,應該各自不同大小。
7. 不可自行製作甲片(必須使用市售甲片的大小)。
8. 甲片長度不超過9公分，寬度不超過2公分。
9. 每片甲片都不可連接在一起。
10. 只可使用凝膠設計。
11. 請參賽者自備盒子 (主辦單位不提供盒子)

評分項目：

1	原創性	4	組合	7	設計清晰度	10	整體完成度
2	色彩	5	複雜度	8	技巧		
3	視覺感	6	精細度	9	細緻度		

2020 TNA TNL INCA 台灣區靜態競賽 美甲規則

03 INCA INBOX Mix Media Presentation

Any inbox work that has already presented before in any competitions are not allowed.

Contestant who did not follow the rules will be disqualified.

1. Theme is free.
2. There is no decoration on the tips box background.
3. Tip box background is white paper (W: 14.5cm, L: 10.5cm, H: 2cm)
4. The height of the tip box should be less than 2 cm.
5. Shape are available in square, round or oval.
6. Five nail tips in one complete set, different tips size is required.
7. Not allow to create own tip (only nail tips sold can be used).
8. Tip length is no longer than 9cm, side is no wider than 2cm.
9. No higher than 0.5cm height and do not exceed 0.5cm each side from the nail surface.
10. Each nail tip are not connected with each other, must be remain individual.
11. You must use at least three of the nail art materials.
12. No accessories are allowed for decoration.
13. The art box is prepared by contestants (Art tip box is not provided by the Organizer).

JUDGING CATEGORIES :

1	Originality	4	Combination	7	Design	10	Overall Impression
2	Color	5	Complexity	8	Diffi		
3	Visual Interest	6	Workmanship	9	Detail		

03 INCA 靜態混搭藝術

靜態作品若已參加過其他競賽，不論得獎與否
經查屬實一律取消參賽資格

違反規定者不予計分，成績以零分計

1. 無主題限制。
2. 盒子上不能有任何文字或記號.必須在盒子底部背面寫上選手編號，姓名，組別。
3. 底紙必須為白紙(寬14.5公分,長:10.5公分,高:2公分)。
4. 盒子高度應小於2公分。
5. 甲片形狀可使用方形、圓形或橢圓形。
6. 五片甲片,不能使用相同大小的甲片,應該各自不同大小。
7. 不可自行製作甲片(必須使用市售甲片的大小)。
8. 甲片長度不超過9公分，寬度不超過2公分。
9. 作品不可高過0.5公分，寬度不可超過0.5公分。
10. 每片甲片都不可連接在一起。
11. 必須使用最少三種指甲原料。
12. 不可使用其他裝飾物點綴。
13. 請參賽者自備盒子(主辦單位不提供盒子)

評分項目：

1	原創性	4	組合	7	設計清晰度	10	整體完成度
2	色彩	5	複雜度	8	技巧		
3	視覺感	6	精細度	9	細緻度		